
De fractie van het CDA heeft een rondvraag ingediend voor de vergadering van de commissie RGW 

van 11 april 2016.  

Betreft: voortgang van en betrokkenheid bij de implementatie van de Omgevingswet door de 

Provincie Utrecht. 

Op 22 maart j.l. is de Omgevingswet met grote meerderheid aangenomen door de Eerste Kamer. 

Nadat op 1 juli 2015 de Tweede Kamer al akkoord was gegaan met deze wet. De fractie van het CDA 

heeft begrepen dat e.e.a. in AmvB’s wordt uitgewerkt in de komende maanden. Er is vooralsnog 

sprake van een informele consultatieronde met betrekking tot de AmvB’s , waarna op 1 juli de 

formele consultatie start. Tegelijkertijd wordt er veel tijd gestoken in een Digitaal Stelsel 

Omgevingswet waarmee alle informatie die nodig is voor een ontwikkeling met één klik op de kaart 

beschikbaar en gebruikt kan worden voor het vergunningsverleningsproces. 

Graag informeren wij bij de gedeputeerde: 

1.  In hoeverre de implementatie van de Omgevingswet door de Provincie Utrecht volgens 

planning verloopt? 

2. Of inmiddels duidelijk is, of de Provincie Utrecht – wellicht via het IPO – wordt 

geconsulteerd?  

3. Wat zijn voor de provincie Utrecht cruciale zaken die in de AMvB’s moeten worden 

meegenomen? 

4. Wordt in de lobby ook meegenomen het borgen van het voor de provincie Utrecht zo 

specifieke beleid gericht op het zuinig omgaan met de groene ruimte? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Tineke Koelewijn 


